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Zápis č. 5 z jednání Výboru pro 
rozvoj města 

ze dne 30. 11. 2019 
 

 

 
 
Přítomni: Věra Krčmová, Anna Lísková, Jaroslav Louda, 

Ing. arch. Marek Václavík 
Omluveni: Bc. Michaela Kejkrtová, Dis. 
Host: Ing. Ludmila Hrubešová 

 
 
 
 
Přestěhování dětského hřiště: 

 Výbor se sešel, aby doladil dokončení dětského hřiště u školy. Stěhování začalo 

15. 9. 2019.     

 Doporučujeme doplnit o další prvky pro starší děti a dospělé, vybudovat plot okolo 

hřiště z důvodu zamezení venčení psů a bezpečnosti malých dětí.  

 Naplánované otevření hřiště pro veřejnost během prosince 2019 

 
 
Analýza bezpečnosti pohybu dětí po městě a cestou do školy: 

 Výbor se dále zabýval nutností zajistit bezpečný pohyb po městě -

předpokladem je vybudování chodníků. Výbor ocenil, že na jeho doporučení 

byl vybudován chodník v Riegrově ulici od Žižkovy ulice k ulici U školy a 

doporučuje pokračovat Riegrovou ulicí až k ulici Palackého. Následně by bylo 

vhodné vybudovat přechod přes ulici Palackého u lékárny. 



2 
 

Rozšíření kapacity školy 

 Výbor se opět zabýval situací kolem rozšíření ZŠ. Doporučujeme rozdělit projekt a 

co nejdříve řešit navýšení kapacity školy. 

 

 
Úkoly: 

 Marek Václavík – připravit návrhy, na využití Ferdinandovy vily 

 Jaroslav Louda – dokončení terénních úprav se sousedy na hřišti u ZŠ, aby  

bylo možno hřiště otevřít na vánoce 

 

Termín příštího výboru bude v prosinci 2019. Přesný den a místo oznámí předsedkyně výboru 

v dostatečném předstihu. 

 

 

 

Zapsala: 

 

 

……………………………. 

Věra Krčmová 
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